
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 18. december 2012

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål P
Ministeren bedes redegøre for, hvorfor der i september 2012 var 102.500
modtagere af kontanthjælp, der ikke modtog nogen form for aktivering?

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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